
 

                                            Kraków, dn. 7 lipca 2022 r. 

Komisja Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska 

Rady Dzielnicy XVI „Bieńczyce” 

 

Protokół Nr 43/2022 

 

Komisja stacjonarna, 5 lipca 2022 r. 

 

Godz. 17.30-18.00 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Korespondencja i sprawy bieżące. 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ustalenia komisji: 

 

Ad.1 Obrady Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska prowadziła Renata Połomska, która na 

podstawie listy obecności stwierdziła obecność Członków. Obecni: Grzegorz Król, Agnieszka Łoś, Izabela 

Kochańska. Nieobecni: Alina Nowicka. Komisja odbyła się stacjonarnie w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy 

XVI – Bieńczyce. 

 

Ad.2 Członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie proponowany porządek obrad.  

 

Ad.3 Komisja zapoznała się z treścią korespondencji. Członkowie zostali poinformowani o spotkaniu, które 

odbyło się z Panem Markiem Pacułom Inspektorem odpowiedzialnym za teren Plant Bieńczyckich. Powodem 

spotkania był zły stan nasadzeń w ramach BO 2019 – Lawendowe Planty Bieńczyckie. Inspektor zobowiązał 

się do doprowadzenia nasadzeń do stanu zgodnego z projektem. Omówiono problem wynikający ze 

stanowczego stanowiska firmy Francuz, która odmawia usunięcia większości usterek powstałych w przestrzeni 

nad Zalewem stwierdzonych podczas przeglądu gwarancyjnego. W tej sprawie prowadzone są negocjacje. 

Członkowie komisji zapoznali się z lokalizacjami drzew, które będą poddawane ocenie w celu wydania decyzji 

o ich ewentualnym usunięciu.  

 

Ad.4 Komisja zgodnie przyjęła wniosek radnej Agnieszki Łoś o konieczności nasadzenia bylin/niskich 

krzewów wzdłuż chodnika pomiędzy ogrodzeniem ZS Gastronomicznych nr 1 i ogrodzeniem Arki Pana  - w 

miejscu usuniętych drzew.  

 

Termin następnego posiedzenia Komisji wstępnie zaplanowano na dzień 30 sierpnia 2022 r., godz. 16.30 

w terenie - przy Stawie na ul. Kaczeńcowej. 



 

Ad.5 Komisja zakończyła posiedzenie o godzinie 18.00. 

........................................................................................................................................................... 

W załączeniu: 

- wnioski komisji: 

 

O wykonanie nasadzeń bylin/niskich krzewów wzdłuż chodnika pomiędzy ogrodzeniem ZS Gastronomicznych 

nr 1 i ogrodzeniem Arki Pana  - w miejscu usuniętych drzew.  

 

 

Protokolant:                                                                                                    Prowadzący obrady: 

Renata Połomska         Renata Połomska 


